
Protokół Nr 59/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 9 sierpnia 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Księgowa Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Renata Noga;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz
Tumanik.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Informacja o budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2023/24;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Księgowa Zakładu Obsługi (światy Samorządowej Renata Noga przedstawiła Komisji
informację o budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2023/24 (informacja stanowi za%cznik
do niniejszego protokołu). Zaznaczyła, że na dzień 1 stycznia deficyt wynosił lmln.l20tys.zł.
w porównaniu z zaproj ektowanym wstępnym budżetem, zdj ęto kwoty zarówno z wynagrodzeń,
jak i z wydatków rzeczowych. Po siedmiu miesiącach budżetowych jednak okazało się, że
oświata sobie poradzi finansowo, ewentualne problemy mogą być w dowozach, może brakować
około 70tys.zł. Zaznaczyła także, że w związku z powstaniem nowego Przedszkola Nr 3 należy
dostosować jego wydatki tak, aby zmieścić się w zaplanowanym budżecie. Dodała, że w
przedszkolu zatrudniono już kadrę pedagogiczną, jak i pracowników obsługi. Dyrektor ZOOS
nadmienił, że w przedszkolu będzie 8 oddziałów, przy 6 planowanych, w tym 4 przechodzące
i4 nowe, kadra jest czę:ściowo nowa, a częściowo przechodząca za oddziałami.
Pan Grzeca zwrócił uwagę, że przy Przedszkolu Nr 3 został wybudowany bardzo mały plac
zabaw jak na tak duże przedszkole. Jego zdaniem można by rozważyc możliwość wykupu
działki sąsiadującej z przeznaczeniem na powiększenie placu. Dyrektor ZOOS zgodził się, że
plac zabaw jest mniejszy niż oczekiwał, natomiast w przedszkolu w trakcie realizacji jest
odrębna, duża sala gimnastyczna do zajęć ruchowych.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono nas%:pujące sprawy:

1



- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego udzieliła odpowiedzi na wnioski
wysunięte na poprzednim posiedzeniu Komisji.
Odnośnie przewidywanej przez prywatnego inwestora inwestycji w obrębie byłego dworca
PKS przy ulicy Chojnickiej poinformowała, że przystąpiono do miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego. Inwestora natomiast nie zadowala wyrysowana linia
zabudowy 50m od cmentarza, chciałby na tym terenie postawić obiekt gastronomiczny, a
przepisy nie zezwalają na prowadzenie takie działalności w mniejszej odległości. W związku z
tym wystosował pismo, że nie jest zainteresowany uchwaleniem miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w takiej formie. Nadmieniła, ze urząd poczyni starania, aby
szukać rozwiązania, które urnożliwi pominięcie odległości 50m od cmentarza, tak aby inwestor
mógł zrealizować swoje plany.
Odnośnie wybudowania sklepów wielkopowierzchniowych przy markecie Biedronka
poinforrnowała, że nie ma na ten temat wiedzy, bo decyzje w tej sprawie wydaje Starostwo
Powiatowe. Dodała, ze na tym terenie jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego
umożliwiający prowadzenie działalności handlowej;

- Pani Szlezer powiedziała, że wpłynęły skargi od pielęgniarek środowiskowych z przychodni
,,Doktór", aby udostępniono im bezpłatne miejsca parkingowe. Kolejną sytuacją są miej sca dla
inwalidów grupy pierwszej, z niebieską kartą i białą wkładką. Zasugerowała, aby te osoby
mogły parkować bezpłatnie w innych miejscach, gdyby miejsca parkingowe dla inwalidów
byłyby zajęte. Są również skargi ze strony mieszkańców dotyczące czasu 30 min bezpłatnego
parkowania. Po około 20 minutach żąda się zapłaty. Pani Szlezer powiedziała także, że w
większych miastach są również wyznaczone miejsca parkingowe dla matek z dziećmi.
Zaproponowała, aby być może takie miej sce też było, zwłaszcza przy budynkach użyteczności
publicznej. Pani Pająk odnośnie pielęgniarek z ,Doktóra? powiedziała, że można dla nich
zrobić przy szalecie miejskim 2-3 miejsca parkingowe.

- Pan Kąkol poruszył sprawę mieszkańca ulicy Kościelnej, posiadającego problem z
możliwością parkowania;

- Radny Kąkol zasygnalizował, że na ulicy Studziennej i Średniej parkują samochody, pomimo
że jest to strefa zamieszkania.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. ZdzisławGrzeca-Członek

4. Leszek %kol - Członek

5. Robert Sieg - Członek

6. Barbara Szlezer - Członek

protokołował :

=k i
? l{

laa

....i..

I?

l?ffix
':2<y. . . . V.

aś4,..


